
   Protokoll fört vid årsmöte med IF Murgrönan 

   fredagen den 3 mars 2023 på Rondo i Klintehamn.

  

 

Närvarande: 29 medlemmar 

§ 1 Årsmötets öppnande 

Ordförande Stefan Bodin hälsade välkommen till årsmötet. Innan förhandling-

arna började, bjöds alla på smörgåstårta och dryck. Det var en magnifik tårta, 

tillverkad av Ingegerd Axell. Mätta och glada var vi redo att sätta i gång med 

förhandlingarna. Stefan förklarade mötet öppnat. 

§ 2 Parentation 

Ljus tändes och en tyst minut hölls för fyra personer som avlidit sedan förra 

årsmötet, Barbro Nilsson, Sylve Melin, Gunilla Segerlund och Marta Bolinder.  

§ 3 Mötets behöriga utlysande 

Annons har varit insatt i GT och GA, samt på Hela Gotland. Det har stått på 

hemsidan och Facebook och Gösta har skickat mail till alla medlemmar. Mötet 

ansågs vara behörigt utlyst.  

§ 4 Dagordning 

Dagordningen godkändes.  

§ 5 Val av presidium 

Till ordförande för mötet valdes Aina Lindgren och till sekreterare Gunvor 

Malmros. 

§ 6 Justerare och rösträknare 

Till justerare och tillika rösträknare valdes Niklas Hjorter och Bengt Fredin. 

§ 7 Verksamhetsberättelse 

Verksamhetsberättelsen föredrogs.  

Antalet medlemmar var vid årsskiftet 110 personer, varav 28 hade licens.  

Styrelsen har haft åtta protokollförda möten. Under två dagar i oktober var sty-

relsen på träningsläger i Dalhem för att få nya idéer i styrelsearbetet. Lägret an-

ordnades av RF-SISU Gotland.  

Det märks att pandemin inte längre är så närvarande som förut. Bocciaträning-

arna är i gång som vanligt i Hemse, Klinte och Visby. Många tävlingar har an-

ordnats, KM, DM och SM i boccia, Siltecup och seriespel. Medlemmar från IF 

Murgrönan har deltagit i cuper och DM i mattcurling, anordnade av IF Guta-

kampen. KM i bowling i Stånga.  

Föreningen var tvungen att ordna en ny hemsida eftersom den gamla lades 

ner. Nu är det Laget.se som gäller. Vi finns nu också på Facebook. 



20 augusti firade föreningen sitt 50-årsjubileum tillsammans med IF Gutakam-

pen och Parasport Gotland. Festen hölls på Restaurang P 18 i Visby. 39 med-

lemmar från IF Murgrönan deltog. 

”Sykällingarna” har arbetat flitigt och fått ihop vinster till tre lotterier på mark-

nad i Kräklingbo och på två marknader i Klinte. 

Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till handlingarna.  

§ 8 Kassarapport 

Einar Jakobsson föredrog kassarapporten. Årets resultat var negativt, en förlust 

på 11 203 kr, mycket beroende på en fond som gått dåligt under året, backade 

ca 30 000 kr. Inkomsterna kommer från bl.a. aktivitetsbidrag, medlemsavgifter, 

försäljning av Bingolotter och Sverigelotter, marknadslotterier och gåvor. 

Försäljningen av Bingolotter har minskat, Einar efterlyser fler som vill sälja lot-

ter. Kassarapporten godkändes och lades till handlingarna. 

§ 9 Revisionsberättelse 

Aina Lindgren läste upp revisionsberättelsen. 

§ 10 Ansvarsfrihet 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet får 2022. 

§ 11 Ersättningar 

Ersättningen till styrelsen för telefon, dator, skrivare, papper med mera beslu-

tades att bli oförändrad, 10 000 kr, att fördela inom styrelsen.  

 Ersättning för bilresor höjs till 25 kr/mil. Ersättning utgår till medlemmar för re-

sor som gagnar föreningen. 

§ 12 Val av styrelse 

Styrelsen har tidigare beslutat att den skall bestå av 7 ledamöter och inga sup-

pleanter.  

 Till ordförande på 1 år omvaldes Stefan Bodin. 

 Tre styrelseledamöter omvaldes på 2 år, Åke Jakobsson, Agneta Falk och Gun-

vor Malmros. 

Ett år kvar som styrelseledamöter har Einar Jakobsson och Johnny Lundin. 

 Efter sluten omröstning blev Petra Jakobsson vald som ledamot på 1 år, fyll-

nadsval efter Barbro Nilsson. 

 Omröstningens utfall: 

Petra Jakobsson – 10 röster 

Signhild Fredin – 7 röster 

Lena Hjorter – 7 röster 



§ 13 Val av revisorer 

Aina Lindgren och Gun Jakobsson omvaldes som revisorer för 1 år och Klas-

Göran Jakobsson omvaldes som revisorssuppleant för 1 år.  

§ 14 Val av sektionsledare 1 år 

Signhild och Bengt Fredin Visby Boccia inne och ute Omval 

Göran Pettersson Visby Boccia inne och ute Nyval 

Asta Jakobsson Visby Boccia inne och ute Omval 

Johnny Lundin Klinte Boccia inne och ute Omval 

Åke Jakobsson Hemse Boccia inne och ute Omval 

Daniel Pettersson Hemse Boccia inne och ute Omval 

 Stig Pettersson Visby Varpa  Omval 

Tage Svanborg Klinte Varpa  Omval 

 Åke Jakobsson Hemse Mattcurling  Omval 

Daniel Pettersson Hemse Mattcurling  Omval 

Vakant  Visby Mattcurling  Omval 

 Vakant  Visby Bowling  Omval 

Einar Jakobsson Klinte Bowling  Omval 

§ 15 Övriga val 

 Utbildningsledare Eva Gustavsson Omval 

 Tävlingsledare Stefan Bodin  Omval 

  Klas-Göran Jakobsson Omval 

Ungdomsledare Daniel Pettersson Omval 

Presskontakt  Gunvor Malmros Omval 

  Stefan Bodin  Omval 

Ledamot av PSG:s TK Stefan Bodin  Omval 

  Klas-Göran Jakobsson Omval 

 Suppleant till PSG:s TK Niklas Hjorter Nyval 

Hemsidesansvarig Gunvor Malmros Omval 

  Petra Jakobsson Nyval 

  Klas-Göran Jakobsson Nyval 

 

Ombud till PSG:s årsmöte Bengt Fredin, Signhild Fredin,  

  Agneta Falk, Hans Grönlund, omval på alla 

 Suppleanter  Asta Jakobsson, omval, Lena Hjorter, nyval 

 Valberedning  Asta Jakobsson, sammankallande, omval 

  Eva Gustavsson, omval 

  Glenn Axell, omval 



 Festkommitté Signhild Fredin, sammankallande, Agneta Falk,  

  Eva Gustavsson, Rune Malmros, Glenn Axell,  

  Bengt Fredin, omval på alla. 

 Hedersmedlemmar  Asta Jakobsson, Evert Larsson, Einar Jakobsson 

§ 16 Verksamhetsplan för 2023 

Verksamhetsplanen för år 2023 lästes upp och godkändes. Som tidigare skall 

föreningen bedriva idrottsverksamhet för personer med funktionsnedsättning 

av olika slag. Just nu tränas och tävlas det i boccia, bowling och mattcurling.  

 Processarbetet som påbörjades i Dalhem i höstas skall fortsätta och nya med-

lemmar skall värvas. De nya bocciareglerna skall läras in bl.a. genom en domar-

kurs i mars.  

Föreningen skall fortsätta sälja Bingolotter och Sverigelotter, Einar och Stig ef-

terlyser fler säljare. Lotterier skall säljas på marknader också i år om ”Sykälling-

arna” får ihop några vinster. 

§ 17 Budget för år 2023 

Styrelsens förslag till budget för 2023 godkändes.  

§ 18 Årsavgift för 2023 

Årsavgiften för 2023 beslutades bli oförändrad, 100 kr för enskild medlem och 

400 kr för familj, bestående av 4 personer eller fler. 

§ 19 Motioner från styrelsen 

Inga motioner från styrelsen fanns att behandla.  

§ 20 Inkomna motioner 

Inga motioner från övriga medlemmar fanns att behandla.  

§ 21 Övriga frågor och information  

Klubbkläder 

Stefan informerade om att han håller på att ta fram enhetlig klubbdress till för-

eningen, en pikétröja och en overall. Han har fått förslag, nu gäller det att få 

rätt storlek till alla som vill ha en dress. Om man tävlar i större tävlingar, t.ex. 

DM eller SM, måste man ha likadana kläder.  

 Frågor fanns:  

Blir det inte ett A- och B-lag om inte alla får klubbdress?  Kan det inte räcka 

med tröja här hemma på Gotland? Måste alla ha klubbdress vid träningar här 

hemma på ön, frågeställaren är rädd att många i så fall kommer att lämna trä-

ningen.  

Det råder stor osäkerhet om klädseln, förhoppningsvis kan domarkursen ge lite 

mer besked.  

Några svar gavs t.ex.: 



Alla får naturligtvis skaffa klubbdress, men man måste betala en del själv, hur 

mycket har styrelsen inte bestämt ännu. Man måste vara aktiv på träningar och 

tävlingar för att få kläder och de skall bara bäras vid träningar och tävlingar el-

ler då man representerar IF Murgrönan.  

Det är vid större tävlingar man måste ha dress, t.ex. DM, SM.  

Information om SM i Uppsala 13–14 maj 

Den som åker till Uppsala på fredagen och alltså är borta två nätter får betala 

300 kr själv. 

Den som åker på lördagen och är borta en natt får betala 200 kr själv.  

Klas-Göran informerade om och tog upp beställningar till lunch och middag i 

Uppsala. Lunch lördag och söndag: 100 kr/dag. Middag på lördagskvällen: 200 

kr. 

Andreas 50 år 

Andreas Stendahl fyller 50 år 14 mars. Han uppvaktades i förväg på årsmötet 

med blommor, pengar och sång. Grattis! 

§ 22 Paus för fika 

Kafferast med kaffe, bulle och kaka. 

§ 23 Prisutdelning 

I år var det många medaljer och bucklor att dela ut, i motsats till förra året då 

bara ett fåtal priser delades ut, på grund av pandemin som ställt in så mycket. 

§ 24 Avtackning och avslutning  

Aina Lindgren avtackades med blommor för sin insats som årsmötesordförande 

och överlämnade klubban till den omvalde ordföranden, Stefan Bodin. Petra 

Jakobsson, Signhild Fredin och Carl-Herman Cederlund avtackades för sin tid 

som suppleanter och sekreteraren fick också en blombukett. Tack för vackra 

tulpaner! 

 Därefter avslutade ordförande Stefan årsmötet och påminde om att styrelsen 

skulle samlas för ett konstituerande möte direkt efter årsmötet.  

 

Vid protokollet   Mötesordförande 

……………………………………………………..  ……………………………………………………….. 

Gunvor Malmros   Aina Lindgren 

 

Justerare    Justerare 

……………………………………………………..  ………………………………………………………… 

Niklas Hjorter   Bengt Fredin 



 

 

 

 

  

  

 

  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


